
Kulturudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 31. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 388
Vil ministeren redegøre for, om der inden for hestesporten (herunder dressursporten)
igen må afholdes stævner og under hvilke forholdsregler i forhold til at undgå spredning
af Covid-19, og om disse forholdsregler er proportionale i forhold til forholdsreglerne
inden for andre sportsgrene, som ikke er kontaktsport (som f.eks. fodbold) men mere
individuelle sportsgrene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Bendixen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Bendixen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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